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Ruszamy z akcją „Wzmacnia
my giełdę". W ramach partner
stwa GPW i „Parkietu" z pomo
cą ekspertów będziemy podpo
wiadać, co należy robić, aby 
ulepszyć nasz rynek kapitałowy. 
Zaczynamy od NewConnect, 
ponieważ to właśnie pod jego 
adresem kierowanych jest naj
więcej krytycznych uwag. Swoje 
propozycje dotyczące naprawy 
tego rynku ma Stowarzyszenie 
Inwestorów Indywidualnych. 

- Chcemy w najbliższych kil
ku tygodniach zebrać nasze 
uwagi, a następnie taki katalog 
przekazać giełdzie. Liczymy 
na owocną współpracę z no
wym prezesem GPW - mówi Ja
rosław Dominiak, prezes SII. 
Adam Maciejewski, nowy szef 
giełdy, tę inicjatywę popie
ra. - Jest w pełni zgodna z mo
imi już złożonymi deklaracjami, 
że trzeba poprawić jakość i re

putację tego rynku i uczynić go 
bardziej atrakcyjnym i bardziej 
bezpiecznym dla inwesto
rów-podkreśla. 

Co konkretnie należałoby 
zmienić? Postulatów jest spo
ro. - Uważam, że dopuszczane 
do obrotu powinny być spółki 
działające minimum rok - pro
ponuje Anna Nietyksza, prezes 
firmy Eficom. Z kolei Mateusz 
Hyży, analityk Trinity, zwraca 
uwagę na wycenę firm. - Sen
sownym rozwiązaniem byłoby 
wprowadzenie wymogu mini
malnej kapitalizacji emiten
ta - dodaje. Bolączką NewCon
nect jest słaba jakość komuni
kacji spółek z inwestorami. 
Dlatego zdaniem niektórych na
leżałoby zaostrzyć wymogi do
tyczące obowiązków informa
cyjnych i zwiększyć kary finan
sowe. Inni twierdzą, że byłby to 
ruch w złym kierunku, którego 
skutkiem będzie spadek konku
rencyjności tego rynku. 
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